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 Protokół  nr XXIII/2016 
z sesji Rady Gminy Łęka Opatowska 

odbytej w dniu 18 maja  2016 r. 
w sali widowiskowej Urzędu Gminy w Łęce Opatowskiej. 

 
Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady Gminy Michał Jerczyński  o godz. 12:06 otworzył sesję i po powitaniu 
radnych, sołtysów, wójta z pracownikami urzędu, zaproszonych gości, przedstawicieli 
lokalnej prasy oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 
12-stu radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności radnych stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Wójt Gminy - Adam Kopis 
- Skarbnik Gminy – Alina Brząkała 
- Sekretarz Gminy   -  Małgorzata Gąszczak 
- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                                                                                                    
  Tomasz Jerczyński,  
- oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do  
   niniejszego  protokołu. 
 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie  z działalności  Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 
6. Informacja Komendanta Powiatowego Policji oraz Kierownika Posterunku Policji w 

Trzcinicy z/s w Laskach dotycząca bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Łęka 
Opatowska. 

7. Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej dotycząca 
bezpieczeństwa publicznego i przeciwpożarowego na terenie Gminy Łęka Opatowska. 

8. Ochrona przeciwpożarowa, stan organizacyjny, wyposażenie jednostek OSP z terenu 
Gminy Łęka Opatowska: 

1) informacja Prezesa Zarządu Oddziału Gminnego ZOSP RP 
2) informacja Komendanta Zarządu Oddziału Gminnego ZOSP RP. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 
2016 rok. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski i informacje. 
12. Zakończenie obrad XXIII Sesji Rady Gminy. 

 
Głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy który poprosił o wykreślenie z porządku obrad  
punktu 8 Ochrona przeciwpożarowa, stan organizacyjny, wyposażenie jednostek OSP  
z terenu Gminy Łęka Opatowska w związku z nieobecnością Prezesa Jerzego Flaczyka jak  
i Komendanta Gminnego Pawła Tarasa. 
 
Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który poprosił  o wprowadzenie do porządku obrad jako 
punkt 9 uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 
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Powiatu Kępińskiego dotyczy to konkretnie drogi schetynówki do której jeśli będzie taka 
potrzeba Gmina Łęka Opatowska w ostatecznym rozdaniu po przetargu dołoży 400 tyś. zł.  
 
Wobec braku innych uwag poddano pod głosowanie I proponowaną zmianę. 
Za w/w zmianą o wykreśleniu punktu 8 głosowało 12-stu radnych jednogłośnie. 

Następnie poddano pod głosowanie II proponowaną zmianę czyli wprowadzenie punktu: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 

Powiatu Kępińskiego.  

Za w/w zmianą głosowało 12-stu radnych jednogłośnie.  

Następnie poddano pod głosowanie cały porządek obrad wraz z naniesionymi zmianami. Za 

zmienionym porządkiem obrad głosowało 12-stu radnych jednogłośnie.  

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie  z działalności  Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z 

wykonania uchwał Rady. 
6. Informacja Komendanta Powiatowego Policji oraz Kierownika Posterunku Policji w 

Trzcinicy z/s w Laskach dotycząca bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy 
Łęka Opatowska. 

7. Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej dotycząca 
bezpieczeństwa publicznego i przeciwpożarowego na terenie Gminy Łęka Opatowska. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 
2016 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 
Powiatu Kępińskiego. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski i informacje. 
12. Zakończenie obrad XXIII Sesji Rady Gminy. 

   

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 
uprzedniego czytania. Protokół z  XXII sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony do 
wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu 
lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z powyższym 
Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 

Przewodniczący Rady spytał radnych kto jest za przyjęciem protokołu  
z poprzedniej sesji – „za” przyjęciem protokołu głosowało 12-stu radnych jednogłośnie 

Ad. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 
międzysesyjnym, które stanowią załącznik do niniejszego protokołu.   

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad.  
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Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza  
z wykonania uchwał Rady. 

Zgodnie z paragrafem 38 Statutu Gminy Łęka Opatowska Wójt złożył sprawozdanie za okres 

od 27.04.2016 r. do 18.05.2016 r., które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Jako pierwszy zabrał głos Przewodniczący Rady Gminy, który spytał: „Odnośnie 

wspomnianego Centrum Rehabilitacji i inwestora, który chce stworzyć na naszym terenie to 

Centrum czy to już coś więcej wiadomo czy to są tylko  przymiarki?  

Wójt Gminy : „Zgodnie z ustaleniami i uzgodnieniami  z inwestorami, przymiarki są co do 

lokalizacji. Będzie to bliżej lasu przy drodze w kierunku Wieruszowa. W jednej z gazet 

ukazała się informacja że będzie tam baza dydaktyczno-szkoleniowa. Inwestorzy z 

Warszawy złożyli już stosowne wnioski dlatego można dzisiaj  o tym powiedzieć, iż głównie 

centrum będzie działać w specjalizacji rehabilitacji dzieci i niemowląt ale również pragną iść 

w kierunku rehabilitacji dorosłych. Natomiast jak to będzie wyglądać i w jakim zakresie 

pozwólcie Państwo że na tę chwilę jeszcze nie odpowiem ponieważ jest to etap projektowy. 

Będzie to również kwestia związana z NFZ”. 

Ad. 6. Informacja Komendanta Powiatowego Policji oraz Kierownika Posterunku 
Policji w Trzcinicy z/s w Laskach dotycząca bezpieczeństwa publicznego na terenie 
Gminy Łęka Opatowska. 
 
Głos zabrał Zastępca Komendanta Powiatowego Policji – Robert Ciesielski, który przedstawił 
informację dotyczącą bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Łęka Opatowska, która 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Idąc dalej głos zabrał Wójt Gminy, który powiedział: „Korzystając z obecności Pana 
Komendanta jak i Pana Kierownika nie ukrywam zawsze będę stał na stanowisku że słowa 
dziękuję nigdy nie za wiele. Ta współpraca na płaszczyźnie i Urzędu Gminy i spraw, które 
przed nami i za nami chociażby  przy ostatnie imprezie  gdzie zawsze mogę na Policję liczyć 
i nie ukrywam w tym miejscu bardzo serdecznie dziękuję i myślę że to co za chwileczkę w 
zmianach budżetowych będziemy przyjmować będzie też skutkowało pozytywnie abyśmy też 
wspólnie mogli się dołożyć do tego aby to co tutaj w tym zestawieniu tabelarycznym Pan 
przedstawił ta dobieralność też była poprzez ten samochód w jakimś tam stopniu zmieniona 
przez nasze wspólne działanie. Dziękuję bardzo”.  
 
Z-ca Komendanta Powiatowego Policji- Robert Ciesielski: „Wniosek  z którym zwróciliśmy się 
do Państwa o wsparcie finansowe o dofinansowanie 1/3 pojazdu służbowego który 
chcielibyśmy aby zasilił Posterunek Policji  w Trzcinicy. Tym którym dysponujemy jest w 
znacznej mierze wyeksploatowany i wiemy że nie jest w stopniu dostatecznym aby zapewnić 
naszą prawidłową obecność działań żebyśmy byli widoczni. Na chwilę obecną 
wykorzystywany samochód oznakowany został odwieziony do Poznania bo usterka okazała 
się na tyle poważna, że wymagał naszej interwencji i mechaników w Poznaniu. Jest do 
dyspozycji samochód nieoznakowany aczkolwiek w tym przypadku nasza zauważalność 
będzie nikła pomimo, że fizycznie Policja będzie. Proszę Państwa Radnych o wsparcie i 
przychylne potraktowanie tego wniosku bo na pewno poprawi to bezpieczeństwo bo to jest 
nasz wspólny interes”. 
 
Radny Zalewski: „Panie Komendancie ja myślę, że ta przychylność będzie bo na ten temat 
rozmawialiśmy wcześniej. Ja chciałem spytać: „Jakie narkotyki dominują na naszej gminie? 
oraz chciałem spytać o ilość wykrywalności kradzieży aut która była podana na poziomie 1% 
a nie była podana ilość sztuk. Podejrzewam, że tych kradzieży nie było zbyt wiele”. 
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Z-ca Komendanta Powiatowego Policji - Robert Ciesielski: „Jeśli chodzi o narkotyki to jest to 
głównie amfetamina i marihuana chociaż zabezpieczyliśmy również niewielkie ilości kokainy 
która jest bardzo drogim narkotykiem rzadko zatrzymywanym na tego typu terenach.  
Jeśli chodzi o ilości to zabezpieczyliśmy łącznie około 4 kg. narkotyku. 
 
Jeśli chodzi o kradzieże aut to zanotowaliśmy 8 w tym 6 stwierdzonych. Na dzień dzisiejszy 
mamy wykrywalność w kradzieżach samochodów na poziomie prawie 100%”. 
 
Wójt Gminy: „Wspominał Pan o Ukraińcach ja mam przygotowaną odpowiedź  na pytanie 
zadane na poprzedniej sesji dot. ilości Ukraińców zameldowanych na terenie naszej gminy  
Jak to wygląda w sensie liczbowym według waszych statystyk? 
  
Korzystając jeszcze z obecności Kierownika Posterunku oraz sołtysów chciałem spytać czy 
po ostatnim spotkaniu na którym apelowano o zabezpieczenie psów oraz o zgłaszanie 
wszelkich przypadków  dot. zagrożenia ze strony psów czy rzeczywiście mieszkańcy 
zgłaszają tego typu  kwestie?”. 
 
 Z-ca Komendanta Powiatowego Policji - Robert Ciesielski: „Nie prowadzimy ewidencji ilości 
obywateli Ukrainy, którzy pracują czy zamieszkują na terenie powiatu. Oczywiście opiniujemy 
na wniosek Komendanta Wojewódzkiego osoby, które są zameldowane na terenie powiatu 
kępińskiego i tych opinii tygodniowo wydajemy około 10-12. Natomiast konkretnych danych 
dotyczących ilości zamieszkiwanej ludności z Ukrainy nie posiadamy. 
Dysponujemy jedynie danymi orientacyjnymi przekazywanymi na bazie dzielnicowych jest to 
około 4-5 tyś. Informacje również docierają do nas że część ludzi pracuje za chwilę docierają 
że część już nie pracuje. Migracja związana z ich pracą jest dosyć duża bo dzisiaj pracują u 
nas jutro  np. we Wrocławiu. Tak więc ciężko to precyzyjnie określić.  
 
Jeśli chodzi o rozpoznawanie środowiska obywateli ukraińskich na naszym terenie to takie 
rozpoznanie prowadzimy co do miejsca zamieszkania poprzez odwiedzanie określonych 
zdarzeń, których sprawcami są obywatele ukraińscy głównie te zdarzenia związane z 
alkoholem np. kierowanie samochodem po spożyciu alkoholu, zakłócenia oraz ten jeden 
przypadek z narkotykami”. 
 
Następnie głos zabrał Kierownik Posterunku Policji w Trzcinicy z/s w Laskach – Sławomir 
Kasprzak: „Jeśli chodzi o psy to jest to odwieczny problem ten temat na każdej sesji 
powraca. Jeśli Policjant przyjeżdża i widzi psa nie jest w stanie określić do kogo należy, nie 
ma żadnej tabliczki, oznakowania numeru rejestracyjnego. Jest to bardzo trudny temat. Od 
ostatniego spotkania gdzie poruszano temat psów było parę zgłoszeń min. dot. psów w 
Trzebieniu gdzie sprawę udało się załatwić. Było to konkretne zgłoszenie dot. nazwiska 
właściciela jak i adresu posesji, Niedawno była sytuacja w Opatowie na ulicy Szpot oraz 
sytuacja w Trzebieniu tylko ta ostatnia nie dotyczyła psów tylko krów, które uciekły z 
pastwiska. Też trzeba było zareagować. O wszystkich sytuacjach też nie wiemy. Psów na 
wsiach jest bardzo dużo praktycznie na każdej posesji są nawet po trzy psy. Przy czym jeden 
ma szczepienia, zaświadczenie a dwa pozostałe są na to jedno zaświadczenie. Ten problem 
zawsze był, jest i będzie. Chociaż byśmy nie wiem co robili zawsze problem będzie. Możemy 
tylko reagować na sygnały od społeczeństwa gdzie będziemy mieć wskazane konkretnie czyj 
to pies”.  
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy podziękował  Policjantom za przygotowanie 
informacji dot. bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Łęka Opatowska. 
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Ad. 7. Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej dotycząca 
bezpieczeństwa publicznego i przeciwpożarowego na terenie Gminy Łęka Opatowska. 
 
Głos zabrał kpt Mateusz Grzesiak, pracownik Państwowej Straży Pożarnej w Kępnie, który 
przedstawił informację dotycząca bezpieczeństwa publicznego i przeciwpożarowego na 
terenie Gminy Łęka Opatowska, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Następnie głos zabrał Wójt Gminy: „Z mojej strony pytań nie ma tak jak podziękowałem 
Policjantom tak dziękuję Panu Kapitanowi oraz składam podziękowania na ręce Pana 
Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej. Ta współpraca i to docenianie tych 
jednostek z terenu Gminy Łęka Opatowska miało miejsce w minioną sobotę na Powiatowym 
Dniu Strażaka gdzie tam jednostki otrzymały stosowne listy gratulacyjne i podziękowania za 
ich efektywną pracę. Ja również dziękuję za naszą współpracę na tej płaszczyźnie 
bezpieczeństwa wszystkich mieszkańców Gminy Łęka Opatowska. Liczę na dalszą 
współpracę w kontekście tych zamierzeń które są planowane. Dziękuję bardzo”. 
 
Pan Grzesiak również podziękował za zaproszenie oraz za współpracę.  
 
O godz. 13.27 ogłoszono 5-cio minutową przerwę. 
 
Po przerwie o godz. 13.37 wznowiono obrady.  
Na przerwie Radny Skotnik opuścił salę posiedzeń i nie wrócił na obrady.  
  
Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka 
Opatowska na 2016 rok, 

 
Głos zabrała Skarbnik Gminy która omówiła zmiany budżetowe Gminy Łęka Opatowska na 
2016 rok, które stanowią załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Jako kolejny głos zabrał Przewodniczący Komisji Planowania i Budżetu Łukasz Olbrych, 
który przedstawił pozytywną opinię z ostatniego posiedzenia komisji.  

Następnie głos zabrał Wójt Gminy: „To co przedstawiałem na komisji w skali dofinansowania 
do tej drogi schetynówki to jak najbardziej Gmina Łęka Opatowska zgodnie z tymi 
wyliczeniami, które miałem przedstawione w Starostwie Powiatowym my nadal dokładamy tę 
połowę plus dodatkowo w tych 400-stu tysiącach są koszty niekwalifikowane o których 
wspominała Pani Skarbnik bo koszty kwalifikowane to 367 993,86 zł. według naszych 
wyliczeń. Natomiast dokładamy się do tych kosztów niekwalifikowanych bo nadal stoimy na 
stanowisku że zależy nam na wybudowaniu tejże drogi Dlatego koszt po naszej stronie jest 
nadal ponad 50% w skali tej inwestycji, która ma być wykonywana.  
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 11 – stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 11 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XXIII/93/2016 w 
sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2016 rok. 

 
Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Wielkopolskiemu. 
 
Głos zabrała Skarbnik Gminy: „Kontynuacją poprzedniej przegłosowanej uchwały o 
zmniejszeniu dotacji dla Powiatu do kwoty 400 tyś. zł. żeby można było podpisać umowę 
porozumienie z powiatem i przekazać  mu pieniądze - jest wymóg podjęcia w/w uchwały. 
Następnie Skarbnik odczytała uzasadnienie do uchwały: Powiat Kępiński zamierza 
zrealizować na terenie Gminy Łęka Opatowska zadanie inwestycyjne pn.: Przebudowę 
poprzez remont drogi powiatowej nr 5701P - I etap - na odcinku Trzebień - Opatów ". 
Inwestycja ta dofinansowywana jest ze środków Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej 
Infrastruktury Drogowej na lata 2016 - 2019, gdzie udział Gminy stanowi dodatkowe punkty 
dla złożonego wniosku przez Starostwo Powiatowe. 
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W 2015r. Rada Gminy podjęła uchwałę intencyjną, o zabezpieczeniu w budżecie gminy na 
2016r. środków finansowych w kwocie 821 000,00 zł. W związku z tym, iż po przetargu koszt 
wykonania inwestycji jest mniejszy niż zakładano, udział Gminy Łęka Opatowska w zadaniu 
ulega zmniejszeniu o ponad 50%. Ostateczna dotacja wynosić będzie 400 000,00 zł. 
Remontowana droga stanowi ważny węzeł komunikacyjny na terenie gminy, a obecny stan 
drogi uniemożliwia bezpieczne z niej korzystanie. W związku z tym, iż w ramach remontu 
powstanie również wzdłuż drogi ciąg pieszo - rowerowy, znacznie poprawi to 
bezpieczeństwo osób korzystających z drogi. W związku z powyższym, przekazanie dla 
Powiatu Kępińskiego dotacji w wysokości 400 000,00 zł. staje się celowe i zasadne”. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 11 – stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 11 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XXIII/94/2016 w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu. 
 

Ad. 10. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady poinformował, że na jego ręce nie wpłynęła żadna interpelacja. 

Ad. 11. Wolne wnioski i informacje 

Jako pierwszy głos zabrał Wójt Gminy: „Chciałbym się odnieść do kilku kwestii wywołanych 
na ostatniej sesji i komisjach.  

Panie Radny Rogalewski na terenie Gminy Łęka Opatowska nie ma więcej mieszkańców z 
Ukrainy niż nas Polaków. Przez to prosiłem Pana Komendanta aby przybliżył skalę, która jest  
na tę chwilę przez żadną instytucję nie osiągalna ja na tą chwilę chciałem poinformować, że 
na terenie Gminy Łęka Opatowska jest zameldowanych 29 mieszkańców w tym jeden nie 
pochodzi z Ukrainy lecz z innej części świata. Jest zameldowanych 14 kobiet i 15 mężczyzn. 
Zdajemy sobie sprawę z tego, że ilość mieszkańców Ukrainy na terenie Gminy Łęka 
Opatowska jest znacznie większa. Wiem po deklaracjach śmieciowych , które składają na tą 
chwilę w 90% ci którzy wynajmują takowe mieszkania. Przy okazji zgłaszam po raz drugi 
propozycję aby w najbliższym czasie pochylić się jeszcze raz nad kwestią regulującą 
regulamin odbioru odpadów. Nie w kontekście podwyższenia stawek lecz w kontekście 
doprecyzowania pewnych rzeczy. 

Odnośnie programu 500+ pragnę oficjalnie powiedzieć że w dniu 19.05.2016 r. w godzinach 
porannych nastąpi wypłata wnioskodawcom z terenu Gminy Łęka Opatowska 500 zł. na 
dziecko zgodnie z decyzjami, które dotarły do mieszkańców. Na tą chwilę mamy 466 
wniosków obejmujących 788 dzieci.  

Jesteśmy po pewnych ustaleniach z Dyrektorem Powiatowego Zarządu Dróg odnośnie 
łatania widocznych ubytków, które są min. w Łęce Opatowskiej przy Kościele w Piaskach 
zjazd z drogi krajowej na powiatową i inne. Pan Dyrektor zapewnił mnie że w piątek będzie 
to wykonane. 

W najbliższym czasie będę miał podaną określoną datę kiedy nastąpi wycinka drzew na 
drodze z Łęki Opatowskiej do Opatowa a nie chciałbym Pana Radnego dzisiaj czymkolwiek 
w sensie dat zapewniać. 

Trwa wykaszanie rowów w najbliższym czasie to wykaszanie nastąpi przy przystankach, 
poboczach i drogach gminnych.  

Ostatnią sprawą na którą chciałem zwrócić uwagę co Pan Przewodniczący wspominał 
wcześniej również przy sprawozdaniu uczestnicząc jako reprezentant przy SP ZOZ, pewną 
kwestię dot. wsparcia finansowego Szpitala w Kępnie. Pan Starosta zwrócił się z taką prośbą 
apelem abyśmy jako gmina rozpatrzyli w najbliższym czasie czyli w okresie najbliższego 
roku możliwość wsparcia finansowego zgodnie z pewnym przelicznikiem na osobę. Jak będę 
miał konkretne dokumenty to siądziemy do tematu i przedyskutujemy tą kwestię”. 
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Radny Rogalewski: „Dziękuję za pewne zapewnienie o kwestie o  które pytałem. Zbliżamy 
się małymi kroczkami do przodu ale się zbliżamy co cieszy. O jednej sprawie Pan Wójt 
zapomniał – sprawa przedszkola i dachu w Łęce Opatowskiej, jaki jest aktualny stan?” 

Wójt Gminy: „Ma Pan rację Szanowny Radny ale pozwoli Pan że nie zapomniałem, 
chciałbym dopowiedzieć kończą się prace na budynkach komunalnych w Kuźnicy i ta sama 
firma, która złożyła ofertę nie wiem czy po Bożym Ciele czy przed rozpoczną prace.  
Odnośnie dachu w Kuźnicy pojawiły się pewne nowe okoliczności okazało się że jeden 
komin jest opierzony drugi nie jest w związku z tym zleciłem aby całość dachu była do 
porządku zrobiona zgodnie z wymogami aby nie było żadnych przeciwskazań”. 

Radny Gąszczak: „Zgłaszali mieszkańcy, że  koniecznie trzeba pomyśleć o większym 
parkingu przy przedszkolu. Gdzie były kiedyś szamba. Ten istniejący jest za mały.  
Nawiązując do remontu drogi, cieszymy się wszyscy z obniżki ceny budowy drogi po 
przetargu. Ja zgłosiłem, że jeżeli będzie budowana droga i będzie budowane taniej, żeby 
naprawdę się przyglądać tym pracom jak to będzie wykonane. Dodam tylko, że dziury w 
drogach powiatowych gdzie wspomniał Wójt o porozumieniu z dyrektorem są min. jeszcze 
na drodze Biadaszki – Młynarka - Piaski tam jest dziura również na przejeździe. A zgłaszane 
garby powstałe przez korzenie to jest problem. Trzeba się porządnie za to zabrać, wyrwać 
łącznie z korzeniami.” 

Wójt Gminy: „Ja po części odniosę się do wypowiedzi Pana Radnego. Też nie ukrywam 
cieszę się że ta inwestycja drogowa będzie realizowana. Pan Starosta zapewniał mnie jak 
usłyszałem kto jest inspektorem nadzoru to trochę mnie jako Wójta Gminy Łęka Opatowska 
uspokoiło dlatego, że z tym Panem po części się współpracowało bo rzeczywiście skala 
przełożenia zmniejszenia kosztów o połowę czyli 50% ma swoją dozę niepewności. 
Natomiast co do parkingu przy przedszkolu, stwierdzam tak, że rzeczywiście pomyślimy o 
pewnym przedłużeniu chociażby od jednej strony. Państwo Radni również zadecydowali że 
pochylą się nad kwestią modernizacji przedszkola. 

Bazując na swoim doświadczeniu, miałem taki przykład w Siemianicach. Pani Sołtys się ze 
mną zgadzała, Panowie Radni również. Byliśmy w godzinach porannych przed szkołą w 
związku ze złożonym projektem i zauważyliśmy że jako rodzice, dziadkowie robimy wszystko 
żeby te nasze dzieci za chwileczkę wjechały samochodem do sali i zostały włożone do 
ławek. Chcemy zagłaskać, zatroskać się o własne dzieci nie dbając nic o rozwój 
psychomotoryczny, fizyczny itd. Bo przecież to funkcjonuje i tu myślę że nikt tu nie zamyka 
jakichkolwiek kwestii związanych z parkingiem czy dojazdem. Skoro już jednak przejście 5-
20 metrów zaczyna być problemem to w którą stronę zmierzamy. Samego siebie zapytuje w 
którą stronę to zmierza bo chcemy sobie ułatwić życie ale czy nie za daleko chcemy z tym 
zabrnąć. Pochylić się nad tematem  - pochylimy na pewno”. 

Radny Rogalewski: „Ja mam taki jeszcze wniosek dot. ulicy Słonecznej aby porozmawiać z 
właścicielem Panem Henrykiem Kasprzakiem z ulicy Słonecznej ponieważ poobcinano 
gałęzie tak w nieodpowiedni sposób że strach aby te gałęzie nie przeszkadzały i nie 
uszkadzały przejeżdżających samochodów, bo tam dużo przejeżdża busów i samochodów 
ciężarowych”.   

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad.  

Ad.12 . Zakończenie obrad XXIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Michał Jerczyński o godz. 14:20 zamknął 
obrady XXIII sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 

Protokółował:         Przewodniczący Rady 

Artur Sołyga                               Michał Jerczyński 


